
Inspreektekst Burenberaad GvA, inzake het Evenementenbeleid. 
 
 
*Ik begin, in contrast met mijn natuur, met een compliment richting onze bestuurders: we hebben de 
stellige indruk dat er naar de inwoners wordt geluisterd. Ja, dat hoort u goed. Menig politicus in den 
lande kan hier nog een puntje aan zuigen. En dat is geen cliché. 
 
*Locatieprofielen worden eens in de twee jaar tegen het licht gehouden. Daarbij willen wij graag 
nauw betrokken worden en vooral TIJDIG erover ingelicht! Helaas krijgen wij uitnodigingen voor 
vergaderingen en overleg soms heel kort van tevoren, zodat we geen gelegenheid hebben hierop te 
anticiperen. 
Hoewel we braaf de Gooi- en Eembode lezen, verzoeken wij de gemeente om ons standaard 
vroegtijdig te informeren over voor ons relevante bijeenkomsten, zodat wij ons er goed op kunnen 
voorbereiden. 
 
*Dat geldt ook voor evenementen: vaak krijgen we van de organisatie vlak voor de festiviteiten een 
standaardbrief. Wij als bewoners moeten bijvoorbeeld rekening houden met de slechtere 
bereikbaarheid van onze woningen. Mogelijk kan de Winkeliersvereniging hierin een gidsrol spelen, 
omdat die vrij zeker de meeste evenementen organiseert, c.q. steunt. 
 
*Zoals gezegd zijn wij blij met het aantal evenementen dat in het Locatiebeleid is opgenomen: 
5 in categorie 1, 4 in categorie 2 en nul in categorie drie. Hopelijk blijft dat laatste staan, aangezien 
wij als bewoners zo’n  tien grootschalige evenementen per jaar genoeg vinden, naast Sinterklaas en 
de Cityrun. We hopen dat dit aantal tot in lengte van dagen gehandhaafd blijft. 
Zoals ik de vorige keer meldde:  
-Het is ‘Hilversum bruist’ en voor niemand: ‘Hilversum suist.”  
-Niet het volume, maar het gehalte bepaalt het succes.  
-Niet de kwantiteit maar de kwaliteit is bepalend. 
 
*Nog enkele concrete vragen: 
 
1.Kunnen wij deelnemen aan de besprekingen rond de geluidsmetingen van begin 2018? 

 
2.Er is sprake van evenementen alleen op zondag. Is er kans dat ook andere dagen van de week 
gebruikt gaan worden? Inclusief afsluiten van de straat en zo meer. 
 
3.Inzake eindtijden: op vrijdag en zaterdag en een dag voorafgaand aan een nationale feestdag is de 
eindtijd 21 uur. Op alle andere dagen, dus ook de zondag is dat ons inziens 18 uur. Waarvan graag 
akte! 
 
4. Er wordt niets gemeld over opbouw- en afbreektijden. Voor ons als bewoners is dit wel een punt 
van belang: van de vroege ochtend tot de late avond worden wij geconfronteerd met voor ons 
ontregelende activiteiten. Graag zien wij hiervoor ook afspraken op papier staan, zoals anderhalf uur 
vóór en anderhalf uur na de officiële openingstijden. 

 
 
*Al met al: ook deze bijeenkomsten zijn leuke evenementen, al is de ‘herrie’ hier sterk binnen de 
perken, ondanks alle ‘politieke herrie’. 
 
 
*Namens Burenberaad GvA: Ik dank u voor de aandacht. 
Frans Kwantes. 


